
Fra: Svein Arne Vågane
Sendt: onsdag 8. november 2023 10:01
Til: Postmottak Alver
Emne: VS: Synfaring 7. november

Hei. Kan de vere grei å leggje denne e-posten på sak 20/19150?

Mvh Svein Arne

Fra: Walle, Gry <gry.walle@statsforvalteren.no>
Sendt:tirsdag 7. november 2023 13:57
Til: Svein Arne Vågane <svein.arne.vagane@alver.kommune.no>
Emne: Synfaring 7. november

Hei!

Nok tankar etter synfaringa i dag:

Utløp til sjø: Slik eg ser det, har det ikkje vore oppgang av sjøaure sidan før kvernhuset var bygd. Før det
var bygd, vil eg ikkje utelukke at fisk kunne gå opp på flo. Kryssing av bekken bør skje anten med bru,
eller stor kulvert. Røyret bør gravast ned, slik at det vert naturleg elvabotn inni, om lag 30-40 % av røyret
bør vere nedgrave og fylt med elvabotn, sjå slipp fisken fram.

Kryssinga lenger oppe: Slik røyret ligg no, er det ikkje ideelt. Det er for grunt, og fisk vil ikkje kunne hoppe
inn, må kunne symje. Slik det var i dag er det vandringshinder. Forstår det slik at det vanligvis er mykje
vatn i oppvandring/gyteperioden, og at fisk då kan symje inn. Og det sannsynlegvis vil vere mogleg for
fisk å vandre opp i løpet av året, men ikkje kvar dag. Eit alternativ som ein kan sjå på, om ein ser at fisk
vert hindra, er å heve vasspeglen.

Med venleg helsing
Gry Walle
Seniorrådgjevar

Telefon:
Mobil:
E-post:
Web:

55 57 23 32
93 61 88 03
gry.walle@statsforvalteren.no
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